
Zfpisnica
zo zasadnutia vyboru Pozemkovdho spoloienstva Roko5 Nitrianske Suiany

zo dia 02.10.2024

Pritomni za v1,bor PS: Ing. Pavo Caio, Ing. Zdenek N6roda. PhDr. Pavol Revay, tubomir
Boh6d

Pritol■lnfza DR:ing.Vladin■ lr Sladkay

Program:

Otvorenie a oboznfmenie s programom
Intbrm6cia vyberovom konani na t'aZbu dreva
infbrmdcia o aukcii na predaj dreva
Priprava novdho 10 rodndho pl6nu
Intbrm6cie o samovyrobe dreva
Prieskum trhu na zakirpenie kontajnera
Inlorm6cie o zmluv6ch
R6zne
Zdver

Kbodu l:
Predseda PS p. Cario privftal pritornniich a otvoril zasadnutie v.v'boru. PredloZil

progmm zasadnutia, ktorly' bol schv6lenl.

K bodu 2:
Predseda PS p. Cario informoval o vyberovom konani na t'aZbu dreva. Pl6nuje sa vyt'aZit'
drevo vobjeme 1390 m3 . Boli osloveni laLbttri na predloZenie cenovej ponuky. Ponuky
predloZili iba dvaia Fio a Hod6l. nakol'ko nem6 kto t'aZit'. NajniZSiu ponuku predloZil Hod6l
22 €lm3 na v3etko drevo. Fiova ponuka bola vySSia a ceny boli r6zne podla porastov. Bola
pripraven6 zmluva na uzatvorenie s Hod6lom ktory sa umiestnil ako prvy v poradi. N6hle zo
zdravotnych d6vodov odstupil. Zostal iba R. Fio druh.v uch6dzad v poradi s ktorym predseda
p. Caiio jednal o zniieni pOvodnej cenovej ponuky. Nakoniec bola dohodnut6 niZSia cena ako
p6vodne predloZil v cenovej ponuke: porast 307 a - 22 € /m3, porast 304 - 33 €lm', porast
306 - 33 € /m3, porast 308- 36 €lm3 bez DPH. S vit'azom stt'aZe R. Fiom bude uzatvorend
zmluva o t'aZbe dreva.

K bodu 3:
Predseda PS p. Cano informovai o pldnovanej aukcii na predaj dreva ktord bude

r1lt'aZend podl'a predpokladu v decembri 2024. Budri pozvani uch6dzadi o zaktpenie dreva
a realizuje sa aukcia s ciel'om ziskat'do najlep5iu cenu za odpredaj drevnej hmoty.
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K bodu 4:



Predseda PS informovai o programe starostlivosti o les kde boli v,r,typovan6 porasty
pre d'alSiu t'aZbu Bor5ina. Podovr6tna dolina ar.. Zoznam bol zaslanl, vyhotovovatel'ovi
plogramr"l.

K bodu 5:

Predseda PS spomenul st61e prebiehajircu samov,vrobe dreva /podielnikmi/ ktorLi md na
starosti p. Boh6d.

K bodu 6:

Podpredseda PS p. N6roda informoval o prieskume trl-ru na zakupenie konta.inera pre
potreby PS v kontajr-rery by slirZil na zasadnutia vl,boru PS a v sklade by bolo uloZene n6radie.
.Te ce16 rada konta"fnerov ale je potrebrr6 ich vopred objedn6vat' dodacia lehota cca 3 mesiace.
V tornto roku uZ nie je re6lne to realizova,t ale preklad6 sa to na budirci rok.

K bodu 7:

Predseda PS p. Caflo predloZil zmluvu o pren6jme pozemku PS k pristupu na pl6novanir
chatu p. Zuzanyi Homolovej. ilenovia vl,boru odporudili zmluvu dat' skontrolovat'
prS.vnikovi.

K bodu 8: R6zne

- Podpredseda a hospod6r p. N6roda infbrmoval o stave finandnych prostriedkov. Na
udte PS je 36 666,30 €. Inforunoval o dvoch neplatidoch ktori nezaplatili fakturu za
drevo. Predseda PS ozn6mil Ze uvedeni neplatidi nakoniec drevo neodobrali a fakturi,
.ie potrebnd stornovaf .

- P6n Niiloda Liadal pravidelne vykonivat' porovnania o skutodnom odberc dreva /
podielnikmi i aby . boli predloZene relevantne doklady pre v,vhotovenie faktur.

-P6n Caio informoval o Ziadosti v mene Judity Rel6kovej o urdenie ceny podielu a vymeru
lesneho pozemku od not6ra. Celkovd vlrmera menovanej ie 122209 m'. do bude ozn6mend
not6rovi.

- P6n Caio spomenui potrebu in5tal6ciu odrdZok daZd'ovei vody na lesne-i ceste, ktore m6 na
starosti p. Slabiar. Materidl na odr62ky zabezped,ll pAn Slabiar.

- P6n Caflo spomenul po5kodeny opl6tok d.2 ktory niekto rnechanicky poSkodil /popresekoval
pletivo/. Oplotok dlenovia vl,boru opravili.

- Pdn Boh6d infbrmoval o sluZobnom vozidle PS. .Te potrebne vymenit' zadne tlmide
a zakripit' a narxontov at' t' aine zariadenie.

- Predseda PS p. Caio spomenul zruSenie dasu zvySendho nebezpedenstva vzniku poLiaru zo
strany ORHaZZ v Prievidzi.

K bodu 9: Predseda PS pod'akoval zaridasf a rokovanie ukondil.

NajbliZ5ie zasadnutie vyboru PS bude zvolanl podlia potreby

ing. Pavol Caio
predseda

Zapisal'. PhDr. Pavol Revay


